
 Bestyrelsesmøde den 9/3 2022 kl. 19.00 
 

Fraværende Kristoffer G. Nielsen 

1. Underskrift - referat  
 

 
 

2. Budgetopfølgning/status børnetal 
2023. (Personalebehov) 

Det faldende børnetal på VNF giver lavere indtægt.  
 
Per og Niels Jørgen har holdt møde med Klim Sparekasse og  
kassekrediten er blevet forhøjet (som er brugt ifm. byggeriet i 
børnehaven). Det betyder, at betaling af byggeriet kommer til at gå 
lidt langsommere end først planlagt. Banken har godkendt budget for 
2023 og den fremlagte plan for afdrag.   
Den samlede udgift til byggeriet i børnehaven er landet på 5.276.000 
ddk.  
Det er ½ million mere end budgetteret og skyldes med hovedsagligt 
prisstigninger og øvrige faciliteter som er tilkøbt.  
 
Antal børn aug 2023: 
10/18/skole 76 
Der tages stilling til behovet for justering af personaletimer i 
børnehave/vuggestue/SFO på næste bestyrelsesmøde.  
 
Stillingen som klasselærer i 1.-2.klasse slås op ca. 1. april 2023 med 
henblik på ansættelse 1. august 2023. 
 

3. Opsamling fra Dialogmøder Gode dialogmøder 
God forældredeltagelse (og meget større fremmøde end til 
klassemøderne i eftermødet).  
Der planlægges fremover et klassemøde ved skolestart og et 
dialogmøde december-februar. 
Niels Jørgen laver et sammenskriv fra møderne som sendes ud.  
 

4. Opsamling fra pædagogisk dag God konstruktiv stemning til dagen, hvor Lone Lærke Krog holdte et 
oplæg om kommunikation, med efterfølgende gruppearbejde.  
Output fra dagen bliver et sammenskriv /referat fra grupperne som 
bruges som input til PR gruppen. Bestyrelsen arbejder videre med 
hvilke konkrete ting kan tages med videre.  
 

5. Medarbejderrepræsentant  
I bestyrelsen? 

Medarbejdere opfordres til at gå til deres leder.   

6. Generalforsamling 23. marts  
kl. 19.00 

Valg af dirigent 
På valg er: Anni, Kristoffer, Louis og Elsemarie + 2 suplianter. 

7. VNFs nyhedsbrev Forslag til næste nyhedsbrev: 
1) Kursusdag for medarbejdere og bestyrelsen.  
2) Skolefest 
3) En tidligere skoleelev fortælling 
4) Gode udtryk  

 

8. Evt. 
 

Der har været anmeldt tilsyn fra Arbejdstilsynet inden for 6 måneder. 
En person kom uanmeldt på besøg mandag den 6. marts 2023. Der var 
ingen bemærkninger. Det var et almindeligt besøg. Og der er planlagt 
besøg hvert 5. år.  
Der eftersøges fortsat en pedal.  
 

Næste møde: Generalforsamling 23. marts 2023 
 


